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Z Á P I S 

z 15. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 20. 6. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

   65 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

        (z toho 2 poslanci PS PČR) 

   31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

       Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

    4 zástupci ředitele MHMP 

                            30 ředitelů odborů MHMP  

                                                 14 ředitelů organizací HMP 

                3 poslanci PS PČR 

                  (současně i 2 členové ZHMP) 

               1 senátor HMP 

               3 hosté 

               15 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 165 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – do 14 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 9,20 do 10,30 

hodin 

 

Jan Hušbauer – od 14 do 16 hodin 

 

JUDr. Hana Kordová Marvanová – od 17 do 

19,30 hodin a od 21,30 do 23 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin a od 

16 do 16,30 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – od 14,15 do 15,15 hodin 

 

Petr Zeman – od 13 do 15 hodin 

 

Jiří Brůžek – od 20 do 22 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 9,30 do 11 hodin a od 

21 do 22,30 hodin 

 

 

15. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9 hodin.   
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  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Pavel Zelenka a Bc. Jan Kolář. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

PRO: 44      PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 10. června stanovila „Návrh programu jednání 15. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod 5, 

materiál Z – 12397 „K návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským 

částem na činnost jednotek Sboru dobrovolných hasičů pro rok 2024 a k návrhu úpravy 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok“  

Uvedl, že tento návrh vychází z původního usnesení, současně však upřesňuje 

výběr, odstraňování členů skupin a doplňuje jejich osobní údaje. Konstatoval, že pro 

zabezpečení činnosti je navrhováno poskytnout dotace z rozpočtu hlavního města Prahy 

v celkové výši 18.218.900 Kč. 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Druhým doplněným tiskem byl materiál Z–11537 „K návrhu na poskytnutí 

investiční účelové dotace pro městské části Praha 13, 17, 21, Dolní Měcholupy a k návrhu 

na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy“. U tohoto tisku uvedl, že se jedná o schválení žádostí 

těchto městských částí, účelové investiční dotace na pořízení cisternových automobilových 

stříkaček ve výši 39 milionů korun.  

Třetím a zároveň posledním doplněným tiskem, který primátor hl. m. Prahy 

předložil, byl materiál Z-12447 „K revokaci usnesení Zastupitelstva ze dne 14. 12. 2023, 

spojení s připravovanými změnami v rámci příspěvkové organizace Pražského 

společenství obnovitelné energie“. Primátor hl. m. Prahy uvedl, že v rámci plnění úkolů 

došlo k výrazným změnám v organizaci, kde byl jmenován nový ředitel Ing. Petruška a 

současně s touto změnou byla nastavena parametrizace procesních úkolů s připravovanými 

změnami fungování organizace. Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že tiskem je tedy z 

hlediska náročnosti tohoto procesu žádáno o prodloužení termínu plnění na září, kdy by 

měl být návrh organizace předložen ke schválení jak RHMP, tak ZHMP. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I. náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Hlaváček, náměstek primátora Pospíšil, náměstkyně primátora 

Udženija, radní Hroza, radní Kovářík, radní Mazur, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Jan Štěpánek, Jiří Bonk, 

Tomáš Bajusz, Anna Vinklárková, Valerie Bromová, Ing. Marta Pakostová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, Nacher, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Scheinherr, náměstkyně primátora Komrsková, Kordová Marvanová, Urban, radní 

Mazur, náměstek primátora Hřib, Kleslová, radní Kovářík, náměstek primátora Hlaváček, 

Zelenka 

 

Přestávka na jednání klubu Spolu pro Prahu v délce 10 minut, po ukončení přestávky byla 

přestávka prodloužena o dalších 5 minut pro klub ANO, následně byla přestávka 

prodloužena o dalších 5 minut 

 

Jednání pokračovalo od 10,51 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa, Nekolného, Benkoviče a Urbana – zařadit tisk 

Z – 12455 „ke kultivace veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření Fondu pro budování 

parkovacích míst“ jako první bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 18   PROTI: 3   ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „K zákonu o hlavním městě Praze“ 

jako poslední bod radního Zábranského 

PRO: 27  PROTI: 1  ZDR. 27 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy – zařadit na pevný čas 15 hodin bod 

„Připravenost HMP na systém digitalizace stavebního řízení“ 

PRO: 30 PROTI: 0 ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – body dle upraveného návrhu programu jednání 

pod poř. č. 1 – 10 přeřadit za bod poř. č. 25 

PRO: 52 PROTI: 0 ZDR. 10 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra, Urbana a Kordové Marvanové – na pevný 

čas v 19,30 hodin zařadit tisk Z – 12410 „k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", 

vlna 47, skupina 5)“ 

PRO: 24 PROTI: 1 ZDR. 21 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – z bloku informací přeřadit tisk Z – 12396 

„Informace za období od 24. května 2024 do 19. června 2024 o provádění hloubkových 

auditů v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení 

Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k trestnímu oznámení 

„Lysolaje“ do řádného projednání jako první bod radního Zábranského  

PRO: 28 PROTI: 0 ZDR. 25 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – zařadit nový bod „Informace o 

stavu řešení projektu DPP, a.s. Nové Holešovice“  

PRO: 33 PROTI: 3 ZDR. 18 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 63 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Přestávka 4 minuty do 10,53 hodin 

 

    1 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3517 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 

projednávaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12288 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 58          PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/1 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, náměstek primátora Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    2 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3576 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná 

změna) 

 

  

   TISK:        Z - 12289 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  62        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/2 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    3 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k zamítnutí návrhu změny ÚP – Z 3132 (fáze „návrh“, vlna 12) 

 

  

   TISK:        Z - 12321 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/3 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání - 3580 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně projednávaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12284 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  62        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3207 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) a k návrhu 

Smlouvy o spolupráci k dané změně dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12422 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:  61          PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny/úpravy ÚP a jejího vydání – U 1362 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 07) 

 

  

   TISK:        Z - 11926 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  8   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, náměstkyně primátora Komrsková, 

Tylová 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    7 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 3) 

 

  

   TISK:        Z - 12228 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40       PROTI: 2         ZDRŽEL SE: 16   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, Zeman, Čižinský, Lněničková, náměstek 

primátora Hlaváček, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Scheinherr, předseda 

výboru pro energetiku ZHMP Chabr 

 

Přestávka 6 minut do 11,37 hodin 

 

Samostatné hlasování proběhlo k podnětům v příloze č. 1 a 2, určených ke schválení: 

 

Samostatné hlasování o podnětu 31/2018 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 212/2019 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 439/2019 

Pro: 49 Proti: 1 Zdr. 11 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 228/2018 

Pro: 38 Proti: 15 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 96/2019 

Pro: 40 Proti: 3 Zdr. 20 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 27/2021 

Pro: 39 Proti: 18 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 57/2022 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 16 

Bylo přijato. 
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Hlasování o všech podnětech, určených k neschválení (příloha č. 3) 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 4) 

 

  

   TISK:        Z - 12382 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 1       ZDRŽEL SE: 14    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Petr Bacovský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, Zeman, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru pro 

energetiku ZHMP Chabr 

 

Samostatné hlasování proběhlo k podnětům v příloze č. 1, určených ke schválení: 

 

Samostatné hlasování o podnětu 3/2002 

Pro: 35 Proti: 12 Zdr. 11  

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 121/2023 

Pro: 33 Proti: 12 Zdr. 11  

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 123/2023 

Pro: 48 Proti: 1 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 161/2023 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 12 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 8/2024 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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Samostatné hlasování o podnětu 9/2024 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 10/2024 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 11/2024 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 12/2024 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 13/2024 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 14/2024 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování proběhlo k podnětům v příloze č. 2, určených ke schválení: 

 

Samostatné hlasování o podnětu 114/2019 

Pro: 64 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 377/2019 

Pro: 64 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 5/2022 

Pro: 50 Proti: 1 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 27/2022 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 2/2023 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 3/2023 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Samostatné hlasování o podnětu 37/2023 

Pro: 38 Proti: 2 Zdr. 18 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 91/2023 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 101/2023 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 102/2023 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 103/2023 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 104/2023 

Pro: 40 Proti: 5 Zdr. 15 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 108/2023 

Pro: 38 Proti: 8 Zdr. 15 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 118/2023 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 10 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 126/2023 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 127/2023 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 134/2023 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 148/2023 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 
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Samostatné hlasování o podnětu 149/2023 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 157/2023 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 159/2023 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 5/2024 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 7/2024 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o všech podnětech, určených k neschválení (příloha č. 3) 

Pro: 61 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 5) 

 

  

   TISK:        Z - 12410 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil MUDr. Bc. Marek Hilšer, Ph.D. – senátor Parlamentu ČR. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

V rámci bodu vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. 

Prahy a JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových 

činností 

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. V průběhu projednávání bodu převzal řízení 

schůze náměstek primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

Pokračování bodu: 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 5) 

 

  

   TISK:        Z - 12410 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Zdeněk Meisner, Valerie Bromová, Tomáš Bajusz, 

Anna Vinklárková, Valerie Talacková, Tomáš Vích, Mgr. Pavel Čižinský 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Scheinherr, Lněničková, Hrubčík, 

Urban, Zeman, Tylová, náměstkyně primátora Komrsková, Bodeček, Kordová Marvanová, 

Nacher, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, náměstek primátora Hřib, 

Zelenka,  

 

Procedurální návrh primátora HMP na dokončení projednávání tohoto bodu a po něm 

pokračovat v projednávání bodů podle programu: 

Pro: 32 Proti: 6 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf, náměstek primátora Hlaváček 
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    * 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

K Petici občanů Prahy 15 za záchranu hřiště v sídlišti Hornoměcholupská 

 

Tisk projednán v pevném čase 16.00 hodin 

 

  

   TISK:        Z - 12443 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  6   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/9 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jana Staňková, Michaela Juklová, Václav Palla, 

Petr Augustin, Michaela Malíčková, Nina Havlová, Štěpánka Koubová Černá, Ondřej 

Lomnickij, Eva Muráriková, Eva Balášová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Tylová, Scheinherr, Kordová Marvanová, radní 

Hroza, Drápalová, Zelenka 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra – umožnit vystoupit s druhým příspěvkem 

Janě Staňkové – občance HMP 

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, který reagoval na 

diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 5 minut, do 17,01 hodin 

 

členka ZHMP Tylová – požádala o samostatné hlasování o jednotlivých bodech usnesení: 

 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy bere na vědomí petici občanů Prahy 15 za záchranu hřiště v 

sídlišti Hornoměcholupská, uvedené v příloze č. 1 tohoto usnesení“ 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy nesouhlasí s budováním parkovacích stání na úkor stávajícího 

dětského hřiště a s kácením vzrostlých stromů na pozemku parcelní číslo 2742/19 

v katastrálním území Hostivař“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 
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„Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě HMP zajistit úpravu projektu zklidnění dopravy 

v ulicích Bruslařská, Sáňkařská a Golfová tak, že mohou být využita všechna ostatní 

plánovaná rozšíření parkovacích stání mimo stávající dětské hřiště na pozemku p. č. 

2742/19 v k. ú. Hostivař“ 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

náměstkyně primátora Komrsková – hlasovala „pro“, ve výsledku hlasování se však 

chybně objevilo, že „nehlasovala“ 

 

„Zastupitelstvo HMP ukládá Radě HMP realizovat uvedený projekt bez zásahu do 

stávajícího dětského hřiště na pozemku p. č. 2742/19 v k. ú. Hostivař a bez kácení 

vzrostlých stromů na tomto hřišti.“ 

Pro: 27 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

„Zastupitelstvo HMP ukládá Radě HMP zajistit průjezd složek IZS“ 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

„Zastupitelstvo HMP pověřuje Radu HMP 1. vyřízením petice uvedené v bodu 1 tohoto 

usnesení“  

(termín: 31. 7. 2024) 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    * 

 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

k Petici za budování kapacit komunitních služeb na území hlavního města Prahy 

 

Tisk projednán v pevném čase 17.00 hodin 

 

  

   TISK:        Z - 12444 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  60        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/10 

Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop. 
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V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jan Paleček, Kristýna Mlejnková, Hana Venturová, 

Monika Lampová, Eva Kožnarová, Anna Šabatová, Alena Hanusová, Martin Helebrant, 

Dagmar Sladká, Jana Radojčičová, Marek Šilar, Zuzana Kolejník 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop 

 

Procedurální návrh předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – umožnit vystoupit 

zástupci petentů v délce 3 minuty 

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – umožnit vystoupit ještě druhému zástupci 

petentů 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Scheinherra na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 39 Proti: 6 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Na základě hlasování vystoupili tito občané HMP: Jana Radojčičová, Jan Paleček 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, 

Gellová, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Zelenka, 

náměstek primátora Hřib, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Matějková, Nacher, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Drápalová, radní Kovářík, 

Scheinherr, Tylová, primátor hl. m. Prahy, Vodrážka, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Sedeke, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Čižinský, Zajíček, Freitas 

Lopesová 

 

Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, který reagoval na 

diskusní příspěvky. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Nachera (samostatné hlasování o jednotlivých bodech 

usnesení) a předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa:  

 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. bere na vědomí Petici za budování kapacit 

komunitních služeb na území hlavního města Prahy, uvedenou v příloze č. 1 tohoto 

usnesení“ 

Pro: 59 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

„ZHMP II. doporučuje Komisi Rady hl. m. Prahy pro plánování a financování sociálních 

služeb, respektovat při svém jednání zákonné ustanovení budovat síť dostupných 

sociálních služeb primárně na území hl.m. Prahy a Úmluvu o právech osob se zdravotním 

postižením“ 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 
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„ZHMP III. ukládá 1. Radě HMP pořídit do majetku města objekty vhodné pro 

provozování komunitních služeb péče pro Pražany se zdravotním postižením  

Termín: průběžně“ 

Pro: 36 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

„ZHMP III. ukládá 1. Radě HMP preferovat návrhy projektů sociálních služeb, které jsou 

na území hl. m. Prahy 

Termín: průběžně“ 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

„ZHMP III. ukládá 1. Radě HMP vyvolat jednání s poskytovateli sociálních služeb o 

rozvoji kapacity sociálních služeb na území města 

Termín průběžně“ 

Pro: 43 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

„ZHMP III. ukládá 1. Radě HMP jednat s premiérem, Ministerstvem financí, 

Ministerstvem práce a sociálních věcí a Asociací krajů o navýšení směrného čísla pro 

Prahu (8,08), které by odpovídalo skutečnému poměru hl. m. Prahy v oblasti sociálních 

služeb 

Termín průběžně“ 

(k návrhu textu bodu usnesení vystoupila náměstkyně primátora Udženija, reagoval člen 

ZHMP Nacher a člen ZHMP Čižinský a předseda návrhového výboru Chabr) 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh členky ZHMP Matějkové  

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy revokovat usnesení č. 2917 ze dne 11. 12. 2023, kterým 

se schválilo zavedení nové investiční akce a uvolnění finančních prostředků a podniknutí 

kroků k zastavení investičního projektu výstavby nového pavilonu v Krásné Lípě 

Termín: ihned“ 

Pro: 11 Proti: 6 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

 Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh náměstka primátora Hlaváčka na sloučení diskuse k tiskům Z – 12446 

a Z - 12413 

Pro: 53 Proti: 1 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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    * 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu Smlouvy o spolupráci ke změně ÚP Z 3205 dle Metodiky spoluúčasti investorů na 

rozvoji území hl.m. Prahy 

 

Tisk projednán v pevném čase 18.00 

 

  

   TISK:        Z - 12446 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        Pro:  31        PROTI:  2       ZDRŽEL SE:  9   Zmatečné 

   Opakované hlasování o usnesení:   Pro:  44         PROTI: 0       ZDRŽEL SE:  2 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/11 

Úvodem vystoupil náměstek primátora Hlaváček. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito občané HMP: Tomáš Homola, Michal Kočandrle, Pavel 

Štáf, Miroslav Tůma, Karel Bauer, Viktor Veselý, Petr Jokl 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Tylová, Hamanová, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Lněničková, náměstek primátora Hlaváček, radní 

Mazur, Urban, Nacher, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Nepil, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, radní Kovářík. V rámci diskuse vystoupila 

Mgr. Radka Šimková – starostka MČ Praha 5. Dále v diskusi vystoupila členka ZHMP 

Soukup.  

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    * 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3205 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 14) 

  

Tisk projednán v pevném čase 18.30 hodin (projednávání sloučeno s tiskem Z – 12446, který 

byl zařazen jako pevný bod na 18:00 hodin) 

 

  

   TISK:        Z - 12413 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  34       PROTI:  11    ZDRŽEL SE:  10  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/12 

Pozměňující návrh členky ZHMP Lněničkové – nahradit původní návrh usnesení novým 

textem ve znění: 

„ZHMP přerušuje Z 3205 do doby vyřešení náhradní sportovní plochy v podobném 

rozsahu na území Smíchova nejpozději do 31. 12. 2024“ 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 19 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Pokračování bodu: 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP (fáze "podnět", vlna 47, skupina 5) 

 

  

   TISK:        Z - 12410 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  8   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/13 

V pokračující diskusi vystoupil náměstek primátora Hlaváček. Dále v diskusi vystoupila 

Mgr. Terezie Radoměřská – starostka MČ Praha 1. Poté v diskusi vystoupili tito členové 

ZHMP: Bodeček, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Scheinherr, 

Urban, náměstkyně primátora Komrsková, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, 

Čižinský, Lněničková, náměstkyně primátora Udženija, Zelenka, radní Kovářík, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Nacher, radní Klecanda, Kleslová 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Na žádost dvou klubů byla vyhlášena přestávka v čase od 22,54 do 23,09 hodin 
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Na návrh náměstka primátora Hlaváčka bylo samostatně hlasováno k podnětům v příloze 

č. 1, určených ke schválení: 

 

Samostatné hlasování o podnětu 234/2019 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 18/2024 

Pro: 38 Proti: 16 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 19/2024 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 11 

Bylo přijato. 

 

 

Samostatné hlasování o podnětu 20/2024 

Pro: 64 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 22/2024 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 26/2024 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 27/2024 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

K podnětu 28/2024: 

Pozměňující návrh člena ZHMP Scheinherrra – do původního materiálu vložit text ve 

znění:  

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy, aby v rámci projednávání změny 28/2024 požadovala 

1.vytvoření řídicí skupiny, která se zohledněním charakteru území a jeho památkových 

hodnot definuje rozsah plochy zástavby, kód využití a funkční náplň území, maximální 

koeficient podlažních ploch (KPP) a minimální koeficient zeleně (KZ), řídicí skupina bude 

složena ze zástupců Magistrátu HMP, IPR hl. m. Prahy, zástupců MČ Praha 1, Praha 2, 

Praha 3, Národního památkového ústavu, Odboru památkové péče a odboru ochrany 

prostředí MHMP, Českých drah, a. s., společnosti CR-City, a. s., Správy železnic, s. o. a s 

významným podílem odborné veřejnosti 

2. aby území bylo řešeno anonymní dvoukolovou mezinárodní urbanistickou soutěží či 

obdobným otevřeným transparentním procesem, jehož zadání bude podmíněno závěry 

řídicí skupiny, uvedené v předešlém bodě 1. tohoto usnesení 

3. realizace architektonických soutěží na jednotlivé objekty v řešeném území 

4. uzavření plánovací smlouvy mezi MČ Praha 2 a investorem 

5. zajištění řádné participace s veřejností ve spolupráci s IPR hl. m. Prahy 
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6. že pořízení změny územního plánu bude vycházet z evidované územní studie pro celou 

oblast kolejiště a jejím pořizovatelem bude Magistrát hl. m. Prahy 

7. koordinaci záměru, aby stavba byla prováděna v koordinaci se změnami evidovanými 

pořizovatelem pod označením Z 3339 (metro D - severní část) a Z 3121 (vymezení 

koridoru územní rezervy pro tzv. Nové spojení II) 

8. aby zadání anonymní dvoukolové mezinárodní urbanistické soutěže či obdobného 

otevřeného transparentního procesu  

a. respektovalo bezprostřední měřítko okolní zástavby i charakter a panoramatické hodnoty 

PPR a Městské památkové zóny Vinohrady, Žižkov, Vršovice,  

b. respektovalo udržitelnost a klima včetně dostatečné plochy zeleně 

c. určilo minimálně 50 % plochy k bydlení 

d. požadovalo návrh kvalitního veřejného prostoru, dostatečnou občanskou vybavenost a 

veřejnou funkci místa 

(dle předloženého návrhu chyběl při hlasování ještě bod e. a f.) 

Pro: 19 Proti: 0 Zdr. 21 

Nebylo přijato. 

 

K podnětu 28/2024: 

Pozměňující návrh náměstka primátora Hlaváčka – do původního textu usnesení vložit 

nový text:  

do bodu „I. bere na vědomí“ vložit nový text ve znění:  

„požadavky MČ Praha 2 v usnesení ZMČ číslo 99 ze dne 29. 4. 2024 a požadavky 

zastupitele Adama Scheinherra (zastupitelský klub Praha Sobě) (příloha číslo 8 tohoto 

usnesení) 

Dále vložit nový text ve znění: 

„IV. Zastupitelstvo HMP konstatuje, že  

1.oblast hlavního nádraží je v kontextu připravovaných železničních projektů klíčovým 

strategickým místem, kterému je třeba věnovat mimořádnou pozornost 

2. stanice Praha – hlavní nádraží projde v následujících letech přestavbou za účelem 

výrazného navýšení jeho kapacity, aby mohly být naplněny městské, národní i evropské 

strategické cíle v oblasti udržitelné mobility. Veřejný zájem na rozvoj dopravní 

infrastruktury nesmí být projektem ohrožen. 

3. koordinaci připravovaných projektů v oblasti řešené podnětem P28/2024 dle přílohy 

číslo 1 tohoto usnesení hl. m. Prahou považuje za žádoucí 

Vložit nový text ve znění: 

„V. požaduje,  

1.aby konkrétní řešení v oblasti řešené podnětem P28/2024 dle přílohy číslo 1 tohoto 

usnesení bylo hledáno v otevřeném transparentním procesu vedeném hl. m. Prahou se 

zapojením všech aktérů 

2. koordinaci řešení v oblasti řešené podnětem P28/2024 dle přílohy číslo 1 tohoto 

usnesení se všemi připravovanými infrastrukturálními stavbami v území (metro D, Nové 

spojení II, rozšíření nástupišť hlavního nádraží, rekonstrukce jižního zhlaví, tramvajová 

trať Vrchlického sady), tak aby projekt nijak nezabránil dalšímu zkapacitnění hlavního 

nádraží 

3. aby řešení v oblasti řešené podnětem P28/2024 dle přílohy číslo 1 tohoto snesení vhodně 

urbanisticky navazovalo na stavby v okolí a respektovalo panoramatické hodnoty Pražské 

památkové rezervace 

4. umístění různorodého funkčního mixu včetně dvou kulturně vzdělávacích institucí do 

oblasti řešené podnětem P28/2024 dle přílohy číslo 1 tohoto usnesení 
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Dále do původního bodu „ukládá Radě“ vložit nový text ve znění: 

„2. předložit návrh dalšího postupu, který naváže na požadavky dle bodu V. tohoto 

usnesení a městské části Prahy 2, které jsou přílohou tohoto usnesení (příloha číslo 8), a 

bude zahrnovat návrh harmonogramu, zřízení pracovní skupiny, proces urbanistické 

soutěže a způsob zapojení veřejnosti, přičemž návrh tohoto postupu zohlední zkušenosti z 

procesu mezinárodní urbanistické soutěže Florenc 21 se zapojením všech klíčových aktérů. 

Termín 31. 12. 2024“ 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 11 

Bylo přijato. 

 

Na návrh náměstka primátora Hlaváčka bylo samostatně hlasováno také k podnětům 

v příloze č. 2, určených ke schválení: 

 

Samostatné hlasování o podnětu 53/2023 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 89/2023 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Scheinherr – vyjádřil se k postupu hlasování o předložených pozměňovacích 

návrzích a poté o kompletním návrhu, reagoval předseda návrhového výboru Chabr a poté 

reagoval ještě člen ZHMP Čižinský. 

Člen ZHMP Čižinský poté za klub Praha Sobě požádal o uvedení jejich stanoviska do 

zápisu s tím, že se domnívali, že hlasování proběhne 2x a postup hlasování bude v pořadí 

nejprve pozměňovacího návrhu a potom proběhne hlasování o návrhu jako celku. 

Konstatoval, že z jejich strany to bylo zmatečné. 

 

Opakované hlasování k podnětu 89/2023 

Pro: 42 Proti: 0 Zdr. 15 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 97/2023 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 12 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 115/2023 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

K podnětu 130/2023  

Pozměňující návrh náměstkyně primátora Komrskové – do textu usnesení doplnit: 

„ZHMP požaduje u podnětu 130/2023, aby zpracovatel změny prověřil v rámci zpracování 

návrhu změny vymezení funkční plochy VV v celé ploše TI“ 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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Samostatné hlasování o podnětu 140/2023 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 15/2024 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o podnětu 21/2024 

Pro: 60 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o všech podnětech, určených k neschválení (příloha č. 3) 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 196/2018 (fáze "podnět", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z - 12354 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení AZUR HMP č. 15 (fáze „podnět“, samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12332 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  63        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 19/2022 (fáze "podnět", vlna 44) 

 

Tisk stažen dne 14. 12. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11374 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 15    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/16 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, předseda výboru pro zahraniční 

vztahy a EU fondy ZHMP Beránek. V rámci diskuse vystoupil Ing. Václav Kožený, Ph.D., 

MBA – místostarosta MČ Praha 6.  

 

Pozměňující návrh náměstka primátora Hlaváčka - podnět 19/2022 přeřadit z přílohy č.3 k 

neschválení do přílohy č. 2 ke schválení zkráceným způsobem  

Pro: 41 Proti: 1 Zdr. 15 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny RP „Územní plán zóny Anenská“ – Nástavba bytového domu U 

Dobřenských 3/268 (fáze „podnět", samostatně pořizovaný) 

 

  

   TISK:        Z - 12400 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  39        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  19   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/17 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Josef Schwarz. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Lněničková, Scheinherr, Nerušil 

 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek – požádal o hlasování po částech, reagoval 

předseda návrhového výboru Chabr 
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Pozměňující návrh člena ZHMP Scheinherra a náměstka primátora Hlaváčka – do textu 

usnesení doplnit nový text ve znění:  

„IV. ukládá řediteli Institutu plánování a rozvoje 1. jako zpracovateli změny regulačního 

plánu, aby v rámci zpracování návrhu změny projednal zajištění průchodnosti bytového 

domu a umožnění pěšího propojení ulic U Dobřenských a Boršov v době od 7.00 do 22.00 

hodin“ 

Pro: 31 Proti: 0 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh náměstka primátora Hlaváčka – předřadit bod poř. č. 18, tisk Z – 12271 

před bod poř. č. 15, tisk Z - 12298 

Pro: 58 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k uzavření dodatku č. 1 ke Smlouvě o spolupráci č. POS/34/04/000213/2022 

 

  

   TISK:        Z - 12398 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/18 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Projednávání bodu bylo na základě hlasování předřazeno: 

   18 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů – územní plánování a povolování stavebních i nestavebních záměrů 

 

Tisk přerušen dne 23. 5. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12271 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  62        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Kordová Marvanová. V rámci diskuse vystoupil JUDr. 

Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele MHMP pro Sekci průřezových činností. Dále 

vystoupila členka ZHMP Tylová.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Institutu plánování a rozvoje 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12298 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček. 

   16 

 

člen ZHMP Scheinherr 

 

ke spolufinancování strategických investic hl. m. Prahy státem 

 

Tisk přerušen dne 23. 5. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12272 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/21 

Materiál uvedl člen ZHMP Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Scheinherr, Nepil, náměstek primátora 

Hřib, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Urban, primátor hl. m. Prahy, radní 

Kovářík 

 

V usnesení byl změněn v bodě „II. 1. 1. ukládá“ původní termín na 31. 10. 2024.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   17 

 

člen ZHMP Kolář 

členka ZHMP Rázga 

člen ZHMP Nepil 

 

audit Operátora ICT, a.s. 

 

Tisk přerušen dne 23. 5. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12351 

   

   PŘERUŠENO 

Úvodem vystoupil člen ZHMP Kolář.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, předseda výboru pro bezpečnost a pro 

prevenci kriminality ZHMP Ptáček, radní Mazur, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, náměstek primátora 

Hřib, Nacher, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP 

Ptáčka na ukončení diskuse 

Pro: 29 Proti:10 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka – zařadit 

tento bod ihned na jednání příštího ZHMP a projednávání bodu na tomto jednání přerušit 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Projednávání bodu bylo předřazeno před bod poř. č. 15: 

   18 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy, kterou se mění obecně závazná 

vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění 

pozdějších předpisů – územní plánování a povolování stavebních i nestavebních záměrů 

 

Tisk přerušen dne 23. 5. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12271 

 

 

 

 

    19 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva hlavního města Prahy č. 37/70 ze dne 26. 5. 2022 k návrhu 

na udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy umělcům The Plastic People of the 

Universe 

 

  

   TISK:        Z - 12342 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/22 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    20 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem na činnost jednotek 

sborů dobrovolných hasičů pro rok 2024 a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. 

Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12397 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/23 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    21 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí investičních účelových dotací pro městské části Praha 13, Praha 17, 

Praha 21, Praha-Dolní Měcholupy a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na 

rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 11537 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/24 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    22 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k revokaci usnesení ZHMP č. 9/7 ze dne 14.12.2023 a k informacím o plnění úkolu 

vyplývajícího z usnesení ZHMP č. 9/7 ze dne 14.12.2023 

 

  

   TISK:        Z - 12447 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/25 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    23 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k dalšímu postupu přípravy stavby č. 9567 Radlická radiála JZM - Smíchov 

 

  

   TISK:        Z - 12300 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/26 

Materiál uvedl náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Nacher, náměstek primátora Hřib, radní Kovářík, předseda výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Vodrážka, Scheinherr. V rámci diskuse vystoupil 

Ing. arch. Tomáš Veselý – zástupce ředitele MHMP pro Sekci rozhodování o území. 

V diskusi poté ještě vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič.  

 

Usnesení bylo přijato. 
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    24 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1753/24 v k.ú. Hlubočepy, v  obci Praha do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12344 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   35       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/27 

Materiál uvedl náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, náměstek primátora Hřib, Vodrážka. V rámci diskuse vystoupil Ing. arch. 

Tomáš Veselý – zástupce ředitele MHMP pro Sekci rozhodování o území. V diskusi dále 

vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Nacher, Nepil, předseda výboru 

pro energetiku ZHMP Chabr, Urban 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče na přerušení 

tohoto tisku do dalšího zasedání ZHMP 

Pro: 20 Proti: 11 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili ještě tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, radní Klecanda, 

Scheinherr, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 3230 v k.ú. Modřany, obec Praha, jehož součástí 

je stavba - bytový dům Modřany, č.p. 78, do vlastnictví hlavního města Prahy a k návrhu na 

úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na INV MHMP na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12173 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43     PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/28 

Materiál uvedl náměstek primátora Hřib. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – předseda představenstva a generální ředitel 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: 

Scheinherr, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, radní Kovářík, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík,  

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče na přerušení 

projednávání tohoto tisku do zářijového ZHMP 

Pro: 29 Proti: 7 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

V pokračující diskusi vystoupili ještě tito členové ZHMP: Vedralová, předseda výboru pro 

energetiku ZHMP Chabr, Urban, Kleslová 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hřib, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

zastupitelka Kordová Marvanová 

 

Informace os stavu řešení projektu DPP a.s. Nové Holešovice 

 

Procedurální návrh členky ZHMP Kordové Marvanové na přerušení tohoto bodu a jeho 

projednání na zářijovém ZHMP 

Pro: 47 Proti: 1 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

   27 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská 

infrastruktura na rok 2024 a poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ Praha 11 na 

Cirkulární centrum na Praze 11 

 

  

   TISK:        Z - 12333 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/29 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke 
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Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Komrsková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemků parc. č. 1629/57, 1629/79, 1629/80 a 1629/81 v kat. 

ú. Hloubětín do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12254 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/30 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   29 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 493/1 v kat. ú. Křeslice do vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12314 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/31 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   30 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu dokumentu Strategie příjezdového cestovního ruchu hlavního města Prahy  

2024 - 2027 "S respektem k Praze" 

 

  

   TISK:        Z - 12323 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/32 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda finančního výboru ZHMP Brož, 

náměstek primátora Pospíšil, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové investiční 

dotace Městské části Praha 9 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12310 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/33 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   32 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Divadlo v Dlouhé 

 

  

   TISK:        Z - 12267 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/34 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.14/25 ze dne 23.5.2024 k návrhu na poskytnutí 

dotací hl. m. Prahy vlastníkům památkově významných objektů pro rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12426 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/35 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   34 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na uzavření dohody "European Urban Initiative, Innovative Actions, City-to-City 

Exchange; C2C-2023_31_IT_Genoa, EU Cities connect: fostering culture, sustainable 

tourism and urban development" a realizaci projektu v rámci mezinárodního programu 

„European Urban Initiative - Innovative Actions“ 

 

  

   TISK:        Z - 12338 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/36 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

vyjádření hl. m. Prahy k investičnímu záměru organizace PROSAZ, z. ú. 

 

  

   TISK:        Z - 12362 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/37 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil předseda finančního výboru ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   36 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

subjektu  PROSAZ, z. ú. a úpravu rozpočtu vlastního hl. m Prahy kap. 0582 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12434 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/38 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy v kapitole 0582 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12445 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 56         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/39 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou jednorázové účelové individuální dotace 

subjektu Potravinová banka Praha a Středočeský kraj, z.s. a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. 

Prahy kap. 0582 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12430 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   56       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/40 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy a k poskytnutí grantů formou dotace 

hlavního města Prahy pro rok 2024 v oblasti sociálních služeb na základě "Programu 

podpory registrovaných sociálních služeb poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro 

rok 2024 – Doplňková síť - II.“ 

 

  

   TISK:        Z - 12364 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/41 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu 5. aktualizace Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb na území HMP na 

období 2022 - 2024. Pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu 

 

  

   TISK:        Z - 12359 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/42 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Městská nemocnice 

následné péče 

 

  

   TISK:        Z - 12347 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/43 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   42 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Centrum sociálních 

služeb Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12138 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/44 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Centrum komunitních 

služeb Pro život 

 

  

   TISK:        Z - 12335 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/45 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   44 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV MHMP na rok 2024 a poskytnutí 

účelové investiční dotace MČ Praha – Lipence 

 

  

   TISK:        Z - 12386 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/46 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Klecanda 

 

k Dlouhodobému záměru vzdělávání a rozvoje vzdělávací soustavy hlavního města Prahy 

2024-2028 

 

  

   TISK:        Z - 12348 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/47 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   46 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace v oblasti sportu spolku 

SPORTOVNÍ KLUB SLAVIA PRAHA, spolek 

 

  

   TISK:        Z - 12416 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/48 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, předsedkyně výboru pro životní 

prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, Hrubčík, Kleslová 

 

primátor hl. m. Prahy, radní Klecanda, Nacher, předsedkyně výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, Kleslová – nahlásili střet zájmů. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh radního Klecandy na sloučení diskuse k bodům poř. č. 47 - 50 

Pro: 53 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

   47 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola speciální,  

Praha 8, Drahanská 7 

 

  

   TISK:        Z - 12286 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   58       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/49 

Materiály pod poř. č. 47 - 50 uvedl radní Klecanda. 

 

Ve společné diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   48 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium pro zrakově 

postižené a Střední odborná škola pro zrakově postižené, Praha 5, Radlická 115 

 

  

   TISK:        Z - 12287 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/50 

Usnesení bylo přijato. 

 

   49 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Odborné učiliště Vyšehrad, se 

sídlem Vratislavova 31/6, Praha 2 

 

  

   TISK:        Z - 12324 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   59       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

   50 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl. m. Prahy, v působnosti 

odboru školství, mládeže a sportu MHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12269 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/52 

Usnesení bylo přijato. 
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   51 

 

radní Kovářík 

 

ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření 

hlavního města Prahy za rok 2023 - závěrečný účet 

 

  

   TISK:        Z - 12295 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/53 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

radní Kovářík 

 

k Účetní závěrce hl. m. Prahy za rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 12255 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/54 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   53 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 a střednědobého výhledu rozpočtu 

hlavního města Prahy do roku 2029 

 

  

   TISK:        Z - 12371 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/55 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   54 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 v souvislosti s dodatečnými 

přiznáními k dani z příjmů právnických osob hl. m. Prahy za roky 2020, 2021, 2022 a 

k vratkám podílů na dodatečné daňové povinnosti hl. m. Prahy městským částem hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12358 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0      ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/56 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



46 

 

 

   55 

 

radní Kovářík 

 

k přiznání hl.m. Prahy k dani z příjmů právnických osob za zdaňovací období roku 2023, k 

vratkám podílů na daňové povinnosti městským částem hl.m. Prahy a k úpravě rozpočtu 

vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12356 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/57 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových dotací 

městským částem hl.m. Prahy obdržených jako výnos daně z hazardních her v období od 

1.1.2024 do 31.5.2024 

 

  

   TISK:        Z - 12392 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/58 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   57 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Šeberov z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12405 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/59 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 4 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí návratné finanční 

výpomoci č. INO/16/06/000399/2021 v souvislosti s přijetím vratky nevyužité části návratné 

finanční výpomoci od městské části Praha 14 

 

  

   TISK:        Z - 12401 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/60 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   59 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na navýšení rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2024 o přijaté vratky finančních 

prostředků od MČ Praha 5, MČ Praha-Čakovice a MČ Praha-Satalice a poskytnutí 

účelových investičních dotací MČ HMP 

 

  

   TISK:        Z - 12404 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/61 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   60 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha – Křeslice 

 

  

   TISK:        Z - 12363 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 57         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/62 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   61 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy  na vrub kapitoly 1016 - MČ - 

neinvestiční/investiční rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12415 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/63 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na změnu charakteru části účelové investiční dotace poskytnuté MČ Praha-Koloděje 

z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2024 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12418 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/64 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   63 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 04 - Školství, mládež 

a sport a v kapitole 10 - Pokladní správa na rok 2024 a poskytnutí dotací z rozpočtu vlastního 

hl. m. Prahy na rok 2024 městským částem 

 

  

   TISK:        Z - 12428 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/65 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Vodrážka, radní Klecanda, 

náměstek primátora Hřib 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Kovářík 

 

k nabytí 100% podílu ve společnosti VN 42, s.r.o. od Komerční banky, a.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12424 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/66 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, Kordová Marvanová, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   65 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy souvisejícím s ukončováním Operačního programu Praha - 

Konkurenceschopnost (MČ) 

 

  

   TISK:        Z - 12290 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/67 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   66 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Seznamu projektů Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské 

metropolitní oblasti pro období 2021 - 2027 - část IROP2 

 

  

   TISK:        Z - 12395 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   55       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/68 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   67 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky o výši koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí 

 

  

   TISK:        Z - 12369 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI:  2       ZDRŽEL SE:   5  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/69 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Kovářík 

 

k rozhodnutí o poskytnutí daru za výkon funkce člena komise Rady HMP a člena 

Zastupitelstva HMP 

 

  

   TISK:        Z - 12436 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/70 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   69 

 

radní Mazur 

 

k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky rozdělené na 

části „Mapování prvků digitální technické mapy v rámci projektu Rozvoj DTM HMP“ a na 

úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 09 a kap. 10 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12141 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   39       PROTI:  4        ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/71 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   70 

 

radní Zábranský 

 

k záměru odboru veřejných zakázek MHMP k realizaci nadlimitní veřejné zakázky s názvem 

"Poskytování externích právních služeb pro potřeby MHMP" 

 

  

   TISK:        Z - 12435 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   36       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/72 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, Nacher, radní Kovářík 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   71 

 

radní Zábranský 

  

k Inventarizační zprávě o inventarizaci majetku a závazků hl. m. Prahy za rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 12328 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/73 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 72 - 84 

Pro: 54 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

   72 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na majetkoprávní vypořádání pozemku parc.č. 1660/42 k.ú. Troja 

 

  

   TISK:        Z - 12268 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/74 

Materiály pod poř. č. 72 - 84 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 



55 

 

 

   73 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na majetkoprávní narovnání u nemovitostí v k.ú. Heřmanův Městec 

 

  

   TISK:        Z - 12299 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/75 

Usnesení bylo přijato. 

 

   74 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na uznání vlastnického práva k podílům na pozemku parc.č. 2846/18 v k.ú. Kyje ve 

prospěch duplicitně zapsaných spoluvlastníků 

 

  

   TISK:        Z - 12203 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/76 

Usnesení bylo přijato. 

 

   75 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na uznání vlastnického práva k pozemku pac. č. 4261/437 o výměře  13 m2 v k. ú. 

Smíchov 

 

  

   TISK:        Z - 12260 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/77 

Usnesení bylo přijato. 
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   76 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úpravu vztahů k pozemku parc.č. 3454/20 k.ú. Michle a k pozemku parc.č. 

4400/639 k.ú. Modřany 

 

  

   TISK:        Z - 12337 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/78 

Usnesení bylo přijato. 

 

   77 

 

radní Zábranský 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.12/31 ze dne 21.3.2024 k návrhu na využití 

zákonného předkupního práva ke stavbě parkoviště, umístěného na části pozemku ve 

vlastnictví hl. m. Prahy v k.ú. Michle, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12429 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   41       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/79 

Usnesení bylo přijato. 

 

   78 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení uzavření dodatku č. 2 ke kupní smlouvě č. KUP/35/05/019007/2023 

 

  

   TISK:        Z - 12249 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/80 

Usnesení bylo přijato. 
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   79 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na uzavření smluv na využití předkupního práva v k.ú. Holešovice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12339 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/81 

Usnesení bylo přijato. 

 

   80 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Skanska 

Residential a.s. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12294 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/82 

Usnesení bylo přijato. 

 

   81 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Logentyda a.s. a 

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12305 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/83 

Usnesení bylo přijato. 
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   82 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

Svěření: 

Praha - Suchdol (stavba splaškové kanalizace) 

Praha 12 (pozemky v k.ú. Modřany) 

Praha - Koloděje (stanovení závazných podmínek pro další nakládání se svěřeným majetkem) 

Praha - Lipence (nemovitosti v k.ú. Lipence) 

Praha 3 (nemovitosti v k.ú. Žižkov) 

Odejmutí: 

Praha 11 (stavba elektrického signalizačního zařízení) 

Praha 5 (pozemek v k.ú. Radlice a pozemek v k.ú. Smíchov) 

Praha 6 (měřiče okamžité rychlosti) 

 

  

   TISK:        Z – 12383 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/84 

Usnesení bylo přijato. 

 

   83 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu částí pozemků v k.ú. Hlubočepy ve vlastnictví fyzické osoby za části 

pozemků v k.ú. Hlubočepy ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12143 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43      PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/85 

Usnesení bylo přijato. 
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   84 

 

radní Zábranský 

  

k uzavření dodatku ke směnné smlouvě č. SME/35/05/019603/2023 o směně částí pozemků 

parc. č. 2482/8, 2072/13 a 2083/1 v k.ú. Vršovice, obec Praha, ve vlastnictví hl. m. Prahy, za 

část pozemku parc. č. 2082/19 v k.ú. Vršovice, obec Praha, ve vlastnictví ČR, příslušnost 

hospodařit s majetkem státu pro Generální finanční ředitelství 

 

  

   TISK:        Z – 12317 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42    PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/86 

Usnesení bylo přijato. 

 

   85 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na uzavření směnné smlouvy s dorovnáním mezi hlavním městem Prahu a Vysokou 

školou uměleckoprůmyslovou v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 12432 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  27        PROTI:  1      ZDRŽEL SE: 10    

 

 

  NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářík, předseda výboru finančního 

ZHMP Brož 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 86 - 97 

Pro: 47 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   86 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na směnu pozemků v k.ú. Kamýk ve vlastnictví právnické osoby za pozemky v k.ú. 

Kamýk ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12205 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/87 

Materiály pod poř. č. 86 - 97 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   87 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod částí pozemku parc.č. 5643/8 v k.ú. Záběhlice z vlastnictví hl.m. 

Prahy do vlastnictví Capital 4Trading CZ1, a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12210 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   43       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/88 

Usnesení bylo přijato. 

 

   88 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod staveb v k.ú. Skryje nad Berounkou 

 

  

   TISK:        Z – 12151 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/89 

Usnesení bylo přijato. 
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   89 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2837/2 o výměře 4 m2 a parc. č. 3185/15 o 

výměře 12 m2 oba v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z – 12322 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/90 

Usnesení bylo přijato. 

 

   90 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1597/17 o výměře 240 m2 v k. ú. Smíchov 

 

  

   TISK:        Z – 12318 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/91 

Usnesení bylo přijato. 

 

   91 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3710/6 o výměře 1 m2 v k. ú. Břevnov 

 

  

   TISK:        Z – 12319 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/92 

Usnesení bylo přijato. 
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   92 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3401/2 o výměře 2 m2 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z – 12325 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/93 

Usnesení bylo přijato. 

 

   93 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Michle a v k. ú. Záběhlice, obec Praha z 

vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12259 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/94 

Usnesení bylo přijato. 

 

   94 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Záběhlice, obec Praha z vlastnictví společnosti 

České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12262 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/95 

Usnesení bylo přijato. 
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   95 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatné nabytí jednotky č. 2479/503, jiný nebytový prostor, sloužící jako zázemí 

Mateřské školky Havaj, Praha 13, z vlastnictví SBD POKROK do vlastnictví hlavního 

 města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 11745 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/96 

Usnesení bylo přijato. 

 

   96 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 123 a parc.č. 124, vše v k. ú. Záběhlice, obec 

Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12256 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/97 

Usnesení bylo přijato. 

 

   97 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 3320/24 v k. ú. Krč, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy (zajištění pozemku pro 

stavbu metra I.D) 

 

  

   TISK:        Z – 12411 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/98 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 98 - 100 

Pro: 46 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   98 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí souboru majetku drážního tělesa (tzn. pozemky, železniční spodek, 

železniční svršek a další zařízení dráhy) situovaného ve stopě neprovozované místní dráhy 

Praha–Malešice – Praha-Žižkov, vše v k. ú. Malešice a v k. ú. Žižkov a k návrhu na úpravu 

rozpočtu vlastního hl.m. Prahy, vč. úpravy celkových nákladů investiční akce 

 

  

   TISK:        Z – 12375 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/99 

Materiály pod poř. č. 98 - 100 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   99 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 1960/1 v k. ú. Braník do vlastnictví hlavního 

města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12399 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/100 

Usnesení bylo přijato. 
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  100 

 

radní Zábranský 

  

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce komunikace, bezbariérové úpravy chodníku a 

úpravy komunikační zeleně vše v k. ú. Hostivař, obec Praha, z vlastnictví společnosti 

HOSTIVAŘ, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12292 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/101 

Usnesení bylo přijato. 

 

  101 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP  

 

  

   TISK:        Z – 12456 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 15/102 

Úvodem vystoupil primátor hl. m. Prahy, který přítomné seznámil s navrženým textem 

usnesení. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává ke dni 20. 6. 2024 z funkce tajemníka Výboru pro energetiku ZHMP Ing. 

Zbyňka Petrušku  

II. volí ke dni 21. 6. 2024 do funkce tajemníka Výboru pro energetiku ZHMP Ing. 

Vojtěcha Jeleneckého“ 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-12403 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

2  Z-12389 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

3  Z-12394 ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy 

za 1. čtvrtletí 2024 

 

radní Kovářík 

4  Z-12406 k návrhu Zásad, Harmonogramu a Metodiky pro 

sestavování rozpočtu (rozpočtového provizoria) 

hl.m. Prahy na rok 2025, střednědobého výhledu 

rozpočtu hl.m. Prahy do roku 2030 a dlouhodobého 

výhledu rozpočtu 

 

radní Kovářík 

5  Z-12391 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

 

radní Kovářík 

6  Z-12396 Informace za období od 24. května 2024 do 19. 

června 2024 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k 

trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Průvodní dopis k předání Petice občanů Prahy 15 za záchranu hřiště v sídlišti 

Hornoměcholupská 

(Mgr. Jana Staňková, *****) 

 

Stížnost – pronájem nebytových prostor ZMČ Prahy 3 extrémistům 

(Anna Nosková, *****) 

 

K jednání ZHMP dne 20. 6. 2024 – žádost o zařazení podnětu P28/2024 „Transformace 

kolejiště Hlavního nádraží“ jako pevného bodu jednání v 18 hodin 

(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Seifertova 327/85, 130 00 Praha 3 – Žižkov) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 15/1 až č. 15/102 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 4,16       

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

 

Pavel Zelenka                      

 

 

 

 

 

Bc. Jan Kolář 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 25. 6. 2024 


